
Protokoll för styrelsemöte med Svenska Neurologföreningen den 29 november 
2022 via Zoom 

Närvarande: Erik Lundström, Johan Bjellvi, Snjolaug Arnardottir, Karin Forsberg, Ingela 
Nilsson Remahl, Shala Berntsson, Niklas Westerberg, Björn Åström och Katharina Fink 

 

1. Mötets öppnande: Erik Lundström förklarade mötet öppnat. 

 

2. Val av ordf, sekr, protokolljusterare : Erik Lundström valdes till ordförande, Snjolaug 
Arnardottir till sekreterare och Johan Bjellvi till protokolljusterare för dagens möte. 

 

3. Mötets behöriga utlysande och fastställande av dagordningen: Mötet ansågs 
behörigt utlyst och dagordningen fastställdes. 

 

4. Föregående mötesprotokoll:  Föregående protokoll skickades ut tillsammans med 
kallelsen till dagens möte. 

 

5. Ordföranden har ordet:   Erik Lundström föreningens ordförande kommer att skriva 
julbrev som ska skickas ut till alla medlemmar. Enligt utredning gjord av tidningen 
Sjukhusläkaren är mycket överbeläggningar på sjukhusen, 115 % beläggning. 
Forskning inom stroke vården har visat att optimal beläggning är 85 %. 

 

6. Skattmästaren har ordet: Niklas Westerberg presenterade förslag till budget för 
2023, kommer det tas upp närmare och revideras på nästkommande möte i januari 
2023, då budgeten ska fastställas. Som meddelades på föregående möte har 
föreningen fått ca 100 000 kr har genom testamente från Elsy Hallberg, Sala, för icke 
angivet ändamål. Förslag kom från Erik Lundström att använda pengarna till att 
sponsra ST-dagen med 25 000 kr årligen de närmaste åren och fattades beslut om 
det. 

 

7. Neurologiveckan: 
a. Resia är anlitad. 
b. Preliminärt program är klart och ska spikas vid nästkommande möte. 

De flesta specialistföreningarna har bekräftad sitt program. 



Programmet ifrån lokal arrangören, Uppsala, ej klart ännu och 
kommer Shala och Erik att stämma av angående det. Togs upp på 
mötet att viktigt att se till att könsfördelningen på föreläsare är 
någorlunda jämn. 

c. Björn är ansvarig för ST-Dagen. Han kom med förslag om temat 
rörelsesjukdomar t.ex. Huntingtons sjukdom och dystonier. Diskussion 
var om att det är viktigt att ämne på ST-dagen kan ge ett kursintyg. 
Därför viktigt att tänka över i vilka ämnen brist är på kurser. Björn och 
Karin ska diskutera det närmare. 
 

8. Nästa möte: Ett heldagsmöte den 20 januari 2023 i Svenska läkaresällskapets lokaler. 
Beslutades att de som har långa resvägar kan boka en hotellnatt för rimligt pris på 
föreningens kostnad. 

 

9. Övriga frågor: Ingela hade inga aktuella remisser att ta upp vid dagens möte men 
kommer att gå igenom inkomna remisser och återkomma med förslag till svar. 
Patient föreningen för huvudvärk har kommit med fråga om de kan ha 
representanter på plats under Neurologiveckan som utställare och framkom att det 
finns praxis för att patient föreningar kan få subventionerade platser i 
utställningshallen.  
 

 

10. Mötets avslutande 

 

Vid tangentbordet    Justeras 

Snjolaug Arnardottir   Johan Bjellvi  

 





 


